
Zápis z jednání č.4 – Komise vzdělání, sportu a kultury - Horoměřice 

 
Datum: 12.3.2019 

Místo: OÚ Horoměřice 

Účastníci: Václav Kášek, Monika Němcová, Miroslav Piderman, Jindřich Srb, Šárka Fajkošová, Lenka 

Kulhavá, Petr Dvořáček 

Přizváni: --- 

Omluveni: Stanislav Luňák, Lucie Přecechtělová (přizvána) 

Neomluveni: --- 

Vyhotovil: Jindřich Srb 

 

A. Program jednání 
 
1) Akce Ukliďme Česko v roce 2019 - seznámení s podklady a informacemi na základě absolvovaného 
semináře (J.Srb) 
2) Galerie Orchidea - přesun z minula - představení programu, atp. (přizvána Lucie Přecechtělová) 
3) Rákosníčkovo hřiště - zhodnocení konečného stavu (J.Srb) 
4) Rozběháme Horoměřice - stav, zapojení dětí (dětské výběhy od jara 2019) (J.Srb) 
5) Bleší trhy na zámku - návrh akce, možnost zapojení pořadatelů obdobných akcí v Horo. (J.Srb) 
6) Kulturní život v obci - akce, návrhy, atp. 
7) Různé 
 

B. Průběh jednání 
 
1) Horoměřice se zapojí do akce Ukliďme svět, ukliďme Česko, a to formou obecního úklidu (výhody 
zisku úklidových prostředků atp.). J.Srb se zúčastnil semináře v Praze dne 28.2., na kterém byly 
předány veškeré informace k akci, seznámení s webem a možnostmi uspořádání úklidu. Oficiální akce 
je již založena na webu – https://www.uklidmecesko.cz/event/19887/ 
Facebooková akce úklidu v Horoměřicích bude založena nejpozději 18.3. Úklid dobrovolníky by měl 
proběhnout tak, že se po srazu všichni seznámí s důležitými aspekty úklidu a dostanou přesné 
instrukce, kam v rámci katastru obce půjdou uklízet (aby nedocházelo ke zdvojování stejných míst). 
Každý dostane úklidové pevné pytle (objednány), rukavice, atp. 
Letáky akce budou na obecních nástěnkách umístěny v druhé polovině března. 
Komise doporučuje do akce zapojit i školu a školky, kde je s problematikou odpadu potřeba začít v 
prvé řadě, jelikož pouze správnou výchovou od nejmenších může nastat zlom v tom, jak se chovat k 
přírodě. Instituce mohou úklid prověst už v pátek 5.4.2019 – zajistí info J.Srb. 
Komise žádá obec o spolupráci při úklidu, a to formou odvozu nasbíraných odpadků. Místa uložení 
odpadků budou předána obci během akce. 
 
 
2) Komise byla seznámena s předběžně domluvenými vystavovateli v Galerii na základě předaných 
informací od nepřítomné L.Přecechtělové. Seznam je následující: 
 
Zhruba na květen je domluvená v Galerii Orchidea Jarmila Králová http://www.obrazykralova.cz/ 
Na léto je domluvený Petr Kopecký https://www.behance.net/user/?username=petrkopecky 

https://www.uklidmecesko.cz/event/19887/


Jedná se rovněž s maminkou Anežky Bubeníčkové z Velkých Přilep - šátky a ikony. 
 
P.Kášek se nabídl, že L.Přecechtělovou seznámí s chodem Galerie a zároveň se lze i podívat na 
seznam předchozích vystavovatelů, který je uložen na OÚ (k opakovanému pozvání, atp.). Domluví se 
spolu telefonicky, kontakt předá J.Srb 
 
 
3) Horoměřice se celkově umístily na 5.místě v kategorii do 10tisíc obyvatel, na zisk hřiště to bohužel 
nestačilo (první tři místa). I přes veškerou snahu některá města prováděla (dle monitoringu) 
hlasování způsobem, který byl zakázán. Pořadatel byl na tuto skutečnost upozorněn, avšak zamítl. 
Pro srovnání, před rokem při hlasování měly Horoměřice na konci měsíce zhruba 300hlasů, letos 
uvedené 4 668. 
Komise bere výsledky na vědomí a přes neúspěch v soutěži je zde vidět, že dětská hřiště v obci jsou 
žádána a bude jim nadále věnována patřičná pozornost (viz plánovaná letošní revitalizace hřiště U 
Křížku). 
 

  
 
 
4) Projekt “Rozběháme Horoměřice” stale funkční, běhá se každou středu/neděli od 20hod, zájem 
zhruba 5 lidí/výběh.  
Čeká se na zapojení do projektu Rozběháme Česko. 
Od jara jsou v plánu výběhy i pro děti, přesnější informace budou sděleny během dubna 2019.  
Vše funguje na bázi dobrovolnictví. 
 
 
5) Komise by podpořila vznik tzv. Bleších trhů na zámku, kde by za určitý vstupní poplatek každý 
prodejce (obyvatel Horoměřic) mohl během vyhrazené doby prodávat nepotřebné věci. Podobný 
koncept funguje např. v Roztokách u Prahy. 
Projekt bude během první půlky roku posunut do stadia vzniku, probere se vice na budoucích 
zasedáních komise. 
 
6) Komise doporučuje zajistit na webu obce přehledný kalendář plánovaných akcí v obci na rok 2019 
pro lepší orientaci, co kdy kde bude. Ideálně rozdělit na sekce kulturní/sportovní. 
Stejně tak již připravovat kalendář na rok 2020 s akcemi, které letos již proběhly a počítá se s nimi i 
na další rok. 



Komise doporučuje radě obce zajistit včas atrakce pro děti na připravovaný dětský den (objednání je 
třeba včas dle předchozích zkušeností viz info p.Kášek). 
Komise se vyslovila pro termín vítání občánků v první polovině roku 2019, konkrétně pro červen, kdy 
už je venku pěkné počasí. Termín žádá sdělit od obce občanům co nejdříve. 
p.Kášek se vyslovil se zamítavým stanoviskem pro pořádání akce “pálení čarodějnic” v Roklích, a to z 
důvodu biokoridoru.  
Připravuje se rovněž jednodenní festival (zřejmě 13.9.), kde vystoupí několik kapel. Dějištěm akce by 
mělo být nádvoří zámku. Více informací dodá M.Helerová později. 
 
 
7) Návrh na skautský oddíl v Horoměřicích. Zkusit oslovit p.P.Poláka (tel. 603979283), který má 
zkušenosti – zajistí J.Srb 
J.Srb informoval o připravované dobrovolnické akci – úklid dětského hřiště U Studánky, který 
proběhne koncem března – datum zveřejní formou události na fcb. 
Termín příští komise je stanoven vzhledem na nastávající zastupitelstvo již na 2.4.2019 od 19hodin, 
místo upřesníme později 
 

Termín příštího zasedání komise VSK Horoměřice – 2.4.2019 19:00, 

místo bude upřesněno 

 
  
 


